

BILBAKO UDALAK “BILBAO GAZTE BALIOAK MARTXAN” SARIEN HIRUGARREN EDIZIOKO PROPOSAMENAK AURKEZTEKO EPEA IREKI DU

- Bilbao Gazte Balioak Martxan ekimenaren helburua da euren ingurune soziala hobetu gura duten gazteen ekimenak babestea eta ezagutzera ematea.
- Proiettua hiriko gazteentzat da, 16 eta 30 urte artekoak. Eskaerak aurkeztekoepea gaur, astelehena, otsailak 10, hasiko da, eta martxoaren 6an amaitu.
- Proiettua aurkeztu gura duten pertsona guztiak izena emateko galdelegia bete beharko dute. Hemen dago: bilbaogazte.bilbao.eus.
- Eskaera guztien artean gehienez 5 ekimen hautatuko dira eta bakoitzak 4.000 euroko saria jasoko du, proiettua gauzatzeko.
- Ekimenak berritzaileak izan behar dira, inpaktu soziala izan behar dute, eta partaidetza eta ekintza boluntarioa bultzatu behar dituzte, Bilbao Balioen Hiria agiriaren ildoan (kasu honetan, zehazki, gazteen lan boluntarioari lotuta joan behar dira).

(Bilbo, 2020ko otsailaren 10a).- Dagoeneko martxan da Bilboko Udalaren “**Bilbao Gazte Balioak Martxan**” sarien hirugarren edizioa. Udalak gaur, astelehena, otsailak 10, ireki du proposamenak aurkeztekoepea.

Aurreko edizioetan bezala, helburua da balioak dituen Bilbo baten garapenean gazteek duten zeresana indartzea, eta gazteek hirian gertatzen den aldaketa sozialaren protagonista gisa duten eginkizuna aitortu eta indartzea. Berrikuntza gisa, hirugarren edizio honetan, gazteen boluntariotzarekin zerikusia duten proiettuak sarituko dira.

Itxaso Erröteta Bilboko Udaleko Gazteria eta Kiroleko zinegotziak adierazi duenez, “*Bilbo beti izan da hiri solidarioa, eta, neurri handi batean, pertsonen eta entitateen sare indartsu batek bultzatu izan du horretara. Hain zuen ere, gazte askok parte hartzearen bidez eta, beraz, boluntariotzaren bidez, adierazten dute euren konpromiso soziala, eta hala eraikitzen dute euren balio-multzoa*”.

Proiettua hiriko gazteentzat da, 16 eta 30 urte artekoak, 4 eta 10 pertsona arteko taldeetan banatuta. Proiettua aurkeztu gura duten pertsona guztiak martxoaren 6ra arteko epea daukate. Izena emateko, bilbaogazte.bilbao.eus web-orrira joan behar dute eta galdelegia bete. Aurkeztutako eskaera guztien artean gehienez 5 ekimen hautatuko dira eta bakoitzak 4.000 euroko saria jasoko du, proiettua gauzatzeko.

Gizartean eragina duten ekimen berritzaileak baloratuko dira, parte-hartzea eta ekintza boluntarioa sustatzen dituztenak, Bilbao Balioen Hiria agiriaren ildotik.

Epaimahaia hiru pertsonak osatuko dute: Gazteria eta Kirol Saileko ordezkari batek, Boluntako ordezkari batek, eta Euskadiko Gazteriaren Kontseiluko ordezkari batek.

Aurreko bi edizioetan guztira 144 proposamen jaso ziren. 40 ekimen sariu eta, beraz, garatzen lagundu dugu, 300 bat gaztek sustatutakoak. Jarduera horiek milaka bilbotarrengana iritsi dira.

"BILBAO, BALIOEN HIRIA"

"BILBAO, BALIOEN HIRIA" ekimenaren barruan sartzen da ideia-lehiaketa hau. Europa mailan proiektu berri eta berritzalea da, Juan Mari Aburto Bilboko alkateak berak sustatutakoa. Azken helburua Bilbo nazioartean hiri ezaguna izatea da, baina ez bakarrik hirigintza- eta gizarte-arloko eraldaketagatik, hiria bere onera ekartzeagatik eta suspertzeagatik, baizik eta errespetua eta elkarbizitza bezalako printzipioekin duen konpromisoagatik.

"IDEIAK MARTXAN"

"Bilbao Gazte Balioak Martxan" sariak "**Ideiak Martxan**" programaren barruan sortu ziren. Bilboko Udalak jarri zuen abian proiektu hori, hiriko gazteen kolektiboak bultzatzearren sormenezko jardueren proposamenak asma eta aurkez ditzaten, gazteentzako udal-eskaintza aberasteko.

Horrela, gazteekiko topaguneak sortzen dira, ikuspuntu integraletik gazteak udal-politiken partaide egiteko eta udal-politika horiek topagune horietan bertan diseinatzeko eta lehenesteko. Urte guztian zehar aurkez daitezke proposamenak. Interesgarriak eta bideragarriak izanez gero, sustatzaileekin batera landuko ditu Udalak, proiektuak gauzatzeko.

Sare sozialak:

- @Bilbao_udala
- @BilbaoGazte
- @BilbaoBalioak
- #gazteboluntarioak
- #BalioakMartxan #BilbaoBalioenHiria

EL AYUNTAMIENTO DE BILBAO ABRE EL PLAZO PARA LA PRESENTACIÓN DE LAS PROPUESTAS DE LA TERCERA EDICIÓN DE LOS PREMIOS ‘BILBAO GAZTE BALIOAK MARTXAN’

- Bilbao Gazte Balioak Martxan tiene como objetivo apoyar y dar a conocer las iniciativas de las personas jóvenes que persiguen mejorar su entorno social.
- El proyecto está dirigido a personas jóvenes de la Villa de entre 16 y 30 años. El plazo de presentación se abre hoy, lunes 10 de febrero, y estará abierto hasta el 6 de marzo.
- Todas las personas interesadas en presentar el proyecto deberán cumplimentar el formulario de inscripción que está disponible en: bilbaogazte.bilbao.eus.
- Entre todas las solicitudes se seleccionarán un máximo de 5 iniciativas que recibirán un premio de 4.000 euros cada uno destinados a la ejecución del proyecto.
- Las iniciativas deberán ser innovadoras, con impacto social, que promuevan la participación y la acción voluntaria en línea con la Carta de Valores de la Ciudad [Bilbao Balioen Hiria](#) y en esta ocasión vinculadas con el voluntariado juvenil.

(Bilbao, 7 de febrero de 2020).- Ya está en marcha la tercera edición de los premios “**Bilbao Gazte Balioak Martxan**” del Ayuntamiento de Bilbao. El Consistorio ha abierto hoy, lunes 10 de febrero, el plazo para la presentación de propuestas.

Como en ediciones anteriores el objetivo principal es potenciar el papel de los y las jóvenes en el desarrollo de un Bilbao con valores, reconociendo y reforzando el rol de los y las jóvenes como protagonistas del cambio social en la Villa. Y como **novedad** en esta tercera edición se premiarán los proyectos relacionados con el **voluntariado juvenil**.

La concejala de Juventud y Deporte del Ayuntamiento de Bilbao, **Itxaso Erröteta** ha destacado que “*Bilbao siempre ha sido una ciudad solidaria, movida, en gran medida, por el impulso de una importante red de personas y entidades. La participación social y, por ende, el voluntariado, es el espacio en el que muchos jóvenes expresan su compromiso social y construyen su ideario de valores*”.

El proyecto está dirigido a grupos de entre 4 y 10 personas de la Villa que tengan entre **16 y 30 años**. Todas las personas interesadas en presentar el proyecto tienen de plazo hasta **el 6 de marzo** y deberán inscribirse en bilbaogazte.bilbao.eus y llenar el formulario de inscripción. Entre todas las solicitudes presentadas se seleccionarán **5 iniciativas** que recibirán, cada una de ellas, un **premio de 4.000 euros** para la ejecución del proyecto.

Se valorarán las iniciativas que tengan un **carácter innovador**, con **impacto social**, que promuevan la **participación** y la **acción voluntaria** en línea con la Carta de Valores de la Ciudad [Bilbao Balioen Hiria](#).

El jurado estará integrado por tres personas: una en representación del área de Juventud y Deporte, otra en representación de Bolunta y otra en representación de Euskadiko Gazteriaren Kontseilua-Consejo de la Juventud de Euskadi (EGK).

En las dos ediciones anteriores se han recibido un total de 144 propuestas, hemos premiado y por lo tanto ayudado a desarrollar 40 iniciativas, promovidas por alrededor de 300 jóvenes. Actividades que han alcanzado e impactado en miles de bilbainas y bilbainos.

“BILBAO, BALIOEN HIRIA”

Este concurso de ideas se concibe en el marco de “**BILBAO, BALIOEN HIRIA**”. Un proyecto novedoso e innovador a nivel europeo, impulsado por el propio Alcalde de Bilbao, Juan Mari Aburto y que tiene como reto hacer de Bilbao una ciudad reconocida internacionalmente no solo por su transformación urbana y social, por su regeneración y recuperación, sino también por ser ejemplo de compromiso con principios como el respeto y la convivencia.

“IDEIAK MARTXAN”

Los premios “**Bilbao Gazte Balioak Martxan**” surgen además en el seno del programa “**Ideiak Martxan**” del Ayuntamiento de Bilbao para animar a los colectivos jóvenes de la Villa a idear y realizar propuestas de actividades creativas, que enriquezcan la oferta municipal dirigida al público juvenil.

De esta forma, se generan puntos de encuentro con la juventud, donde diseñar, priorizar y hacerles partícipes de las políticas municipales desde el punto de vista integral. La posibilidad de presentar propuestas está abierta todo el año, si éstas son interesantes y viables el Ayuntamiento trabaja junto con sus promotores/as para llevarla a cabo.

Redes sociales:

@Bilbao_udala
@BilbaoGazte
@BilbaoBalioak
#gazteboluntarioak
#BalioakMartxan #BilbaoBalioenHiria